

PERTRMPURAN TERBESAR DI DUNIA INI, TIDAK MANA-MANA PERANG DUNIA...PERTRMPURAN TERBESAR SEDANG DIJALANKAN SEKARANG DAN IA DIPIMPIN UNTUK - ANDA. KONSEKUENSI ADALAH KEKAL!

Penerima yang dihormati, sesiapa saja anda, ada sesuatu yang anda tidak tahu, tetapi anda perlu tahu. Malah, ini adalah maklumat penting untuk kebaikan anda sendiri - untuk kebaikan abadi anda. Kerana, mesej ini datang kepada anda.

Topik ini akan membincangkan amaran serius dalam buku ramalan Alkitab; Daniel dan Wahyu. Ini terpakai kepada semua orang di dunia, tanpa mengira budaya, bangsa, agama, status sosial, jantina atau umur. Tetapi kebanyakan orang hari ini tahu sedikit atau tidak tentangnya, mereka tidak berminat dalam bidang ini atau mempercayai sesuatu yang lain, jadi itu tidak bermakna banyak kepada mereka. Walau bagaimanapun, bagi semua individu yang akan kekal dalam mana-mana kategori ini, ia akan menjadi sangat buruk bagi mereka, tetapi mereka hanya akan sedar apabila sudah terlambat. Pertama, adalah penting untuk menekankan bahawa apa yang dikatakan bukanlah pandangan peribadi individu, mahupun agama organisasi. Tumpuan hanya akan mengenai apa dan bagaimana ia ditulis dalam Alkitab apabila tiada apa yang ditambahkan atau diambil dari apa yang ditulis di sana. Buku ini mengandungi beratus-ratus nubuatan hingga hari ini yang telah dipenuhi tanpa kesilapan. Itu menjadikan Alkitab satu-satunya buku sepanjang zaman. Sejarah dan arkeologi telah mengesahkan fakta ini berkali-kali. Oleh itu, soal kredibiliti buku itu tidak diragui. Terdapat hanya beberapa nubuat yang belum dipenuhi. Ini adalah peristiwa yang paling serius, penting dan muktamad di dunia yang akan berlaku dalam masa terdekat. Pada akhir sejarah kita, Semua orang di bumi ini akan menghadapi satu persoalan besar. Tidak lama lagi, semua jenis bencana melampau akan meningkat di mana-mana, terutamanya dalam alam semula jadi. Desas-desus perang, ketidakamanan, dan kejahatan dari setiap jenis akan tersebar ke semua lapisan masyarakat dan planet ini akan menjadi keadaan huru-hara yang lengkap. Ini akan membawa kepada laluan satu undang-undang tertentu. Undang ini akan digubal oleh kerajaan dan seluruh dunia agama yang dihubungkan oleh pergerakan Ekumenikal yang diketuai oleh Vatican. Untuk hidup dalam tamadun manusia yang terakhir ini, anda perlu menghormati undang itu. Ia akan menjadi satu peruntukan untuk meraikan Ahad sebagai hari rehat untuk semua manusia. Semua kejahatan di dunia, akan diisytiharkan hasil daripada murka Tuhan kerana kemusnahan moral masyarakat. Oleh itu, akta ini akan ditafsirkan sebagai langkah yang diperlukan untuk "menenangkan kemurkaan Tuhan" untuk menghentikan kejahatan di dunia, tetapi juga sebagai sesuatu yang diperlukan untuk memelihara kesejahteraan keluarga, untuk meningkatkan moral masyarakat umum, dan sebagai tindakan yang perlu untuk mengawal perubahan iklim sebagai sebahagian daripada kebimbangan alam sekitar. Jika anda seorang

Katolik, Protestan, agnostik, ateis, agama lain, seseorang yang tidak mempunyai masa untuk berehat dari semua kerja yang dia perlu lakukan, atau seseorang yang bimbang tentang perubahan iklim, hari Ahad percuma di peringkat negeri mungkin kelihatan seperti penyelesaian yang logik. Dan pada pandangan pertama, ia benar-benar kelihatan seperti sesuatu yang baik tetapi terdapat satu saksi kuno yang membuktikan tentang perkara ini dengan cara yang sama sekali berbeza. Alkitab adalah tempat yang unik di dunia di mana rekod untuk acara ini boleh didapati di sana, ia telah diumumkan lebih 2000 tahun yang lalu dan jika kita membuka laman-laman lama, kita akan melihat dengan jelas bahawa ia sebenarnya, penipuan yang terakhir.

Apabila Alkitab bercakap tentang "Antikristus", ia adalah sangat ditentukan. Terdapat banyak kriteria dalam Alkitab yang menggambarkan dia. Kita dapat membaca tentang dia secara langsung dan tidak langsung dalam Daniel, surat-surat Yohanes, surat Tesalonika, dan Wahyu. Hari ini di dunia, terdapat dua keyakinan yang mendasari siapa dia. Kumpulan pertama menempatkan beliau pada zaman purba, semasa pemerintahan raja Yunani Antiochus Epiphany 4. sementara kumpulan kedua mengharapka dia tiba di masa depan yang jauh, ketika ia akan muncul di Yerusalem selama tiga setengah tahun. Tetapi Bagaimana jika dia sudah berada di sini masa yang lama dan sederhana membawa pelbagai ke dalam keterkutukan abadi mereka? Alkitab mengatakan bahawa adalah benar-benar realiti dahsyat. Jika kita lebih rapat melihat makna perkataan "anti " dalam Bahasa Yunani, ini bermakna bukan sahaja "terhadap " tetapi juga "sebaliknya ". Oleh itu, dalam kes ini, ia bukan sahaja mengenai seseorang yang menentang, tetapi juga dan bukannya Kristus. Apabila semua kriteria yang diberikan untuk Antikristus diambil bersama-sama, dalam erti kata penuh perkataan, terdapat hanya satu orang di dunia yang sesuai dengan rangka kerja itu sepenuhnya. Siapa di dunia ini kononnya ini "wakil Kristus"? Jawapannya ialah - Paus. Dia adalah "anak kebinasaan" sebagai Alkitab memanggilnya dalam orang Tesalonika kedua (bab 2). Dia adalah Antikristus. Untuk membuktikan tuntutan ini, terdapat satu cara terpantas. Salah satu tajuk bahawa Paus memiliki adalah: (pada bahasa Latin)-"Vicarius Filii Dei". Maksudnya ialah "timbangan Anak Tuhan". walaupun tajuk ini nampaknya sesuai dengan perkataan "Antikristus" jika kita mengambil sistem Rom mengira dan menambah semua huruf yang mempunyai beberapa nilai angka dalam tajuk ini, kita akan mendapat tepat-666. (Sistem pengiraan Roman: I-1, V / U-5, X-10, L-50, C-100, D-500, M-1000).

"Tidak seorang pun dapat membeli ataupun menjual sesuatu, kecuali dia mempunyai tanda itu, iaitu nama binatang itu sendiri atau nombor yang melambangkan nama itu. Hal ini memerlukan kebijaksanaan. Sesiapa yang bijak dapat memahami erti nombor binatang itu, kerana nombor itu melambangkan nama seorang manusia. Nombor itu 666."

(WAHYU 13:17-18)

"Undang Ahad" akan diterima melalui utama ekumenikal berbohong yang

mengatakan bahawa; "Kita semua mempunyai Tuhan yang sama tetapi di bawah nama yang berbeza dalam agama yang berbeza, dan semua laluan membawa kepadanya." Hampir semua yang dipanggil hari ini "dunia Kristian", malangnya, ia secara umumnya menerima doktrin yang tidak Alkitabiah mengenai "Tritunggal". Ia adalah ciptaan Gereja Katolik dan tidak ada yang biasa dengan ajaran alkitabiah. Kerana itu, sangat penting untuk mengetahui apa yang dikatakan Alkitab mengenai hal itu. Hanya ada satu Tuhan-bapa, dari mana semuanya ia telah dicipta. Dia adalah sumber yang besar dari segala sesuatu. Tuhan mempunyai Anak - Yesus. Dia adalah Anak tunggal Tuhan dan berada di samping Dia dari kekekalan. Tuhan menciptakan segala-galanya melalui Kristus dan Dia memberikan kepada Dia kuasa yang sama seperti Sendiri memiliki. Kristus bukan makhluk yang diciptakan. Dia secara harfiah adalah Anak Allah yang sama dengan Tuhan oleh warisan ilahi-Nya. Tidak diketahui di mana dan bagaimana ia berlaku tetapi untuk minda manusia yang terhad, adalah yang paling penting untuk mengetahui bahawa hanya terdapat dua makhluk ilahi - Bapa dan Anak. Roh Kudus adalah roh bapa dan juga Kristus. Ini adalah semua kehadiran mereka. Kita tidak dapat memahami sifat roh tetapi identiti yang kita tahu, ia adalah Roh Mereka. Jadi, ia adalah semangat Tuhan seperti Kitab Suci mengajar, dan bukan beberapa Tuhan ketiga, yang dinamakan "Roh Kudus " sebagai doktrin tuntutan Tritunggal. Ini menjadikan perbezaan penting dan serius antara dua doktrin ini. Ia tidak sama percaya dalam: "hanya satu Tuhan-bapa nyata, Anak Beliau, dan Roh Kudus mereka ", dan apa yang terkandung dalam doktrin "Tritunggal": "Tuhan Bapa, Tuhan Anak, dan Tuhan Roh Kudus." Tritunggal mempunyai tiga "tuhan-tuhan", tetapi Tuhan Alkitabiah hanya satu orang. Kristus juga Tuhan, tetapi dia mempunyai permulaan di dalam Bapa. Tetapi Bapa tidak mempunyai permulaan: "Dia adalah", dan itulah satusatunya perbezaan antara Mereka. Selain daripada itu, tidak ada seorangpun dalam Alkitab yang juga seorang ilahi.

"Tetapi bagi kita Tuhan hanya satu. Dia Bapa yang menciptakan segala sesuatu, dan untuk Dialah kita hidup. Tuhan hanya satu juga, iaitu Yesus Kristus. Melalui Dia segala sesuatu diciptakan, dan kerana Dialah kita hidup."

(1. Korintus 8:6)

"Tetapi melalui Roh-Nya, Tuhan menyatakan rancangan-Nya kepada kita. Roh Tuhan menyelidiki segala sesuatu, bahkan rancangan Tuhan yang paling tersembunyi sekalipun. Sebagaimana roh seseorang mengetahui isi hati orang itu, begitu juga hanya Roh Tuhan mengetahui segala sesuatu tentang Tuhan."

(1. Korintus 2:10-11)

“Jika orang mengenal Engkau, satu-satunya Tuhan yang benar, dan mengenal Yesus Kristus yang sudah Engkau utus, maka mereka mendapat hidup sejati dan kekal. Aku sudah memuliakan Engkau di atas bumi dengan menyelesaikan tugas yang Engkau berikan kepada-Ku. Ya Bapa, muliakanlah Aku sekarang dengan kemuliaan yang Aku miliki bersama-sama-Mu sebelum dunia ini dijadikan.” (Yohanes 17:3-5)

Setiap konsep lain yang sedia ada Tuhan yang tidak: Tuhan Bapa, Pencipta alam semesta dan yang memberikan Anak tunggal beliau (selalu Anak) untuk menebus kemanusiaan dari kutukan dosa, ia bukan tentang Tuhan yang benar tetapi syaitan. Ia adalah malaikat yang jatuh. Di antara semua makhluk yang diciptakan, dia adalah yang pertama di bawah Anak Tuhan oleh kuasa dan hierarki. Bagaimanapun, pada satu ketika pada masa lalu jauh, dia membenarkan dosa dilahirkan dan menjadi keras di hatinya. Kasih sayang, penghormatan, dan hormat yang dimiliki hanya kepada Tuhan dan Kristus sebagai mereka yang menciptakan segala sesuatu dan menjadi sumber kehidupan, dia ingin merampas dan mencuri untuk dirinya sendiri. Dia jatuh kerana dia menjadi sombong dan bangga dengan keindahannya dan kuasa yang Tuhan dikurniakan kepadanya, melupakan bahawa dia hanyalah makhluk yang berhutang segala yang dia ada kepada Penciptanya. Daripada semua makhluk, syaitan (sekali dipanggil Lucifer) mempunyai peluang untuk menduduki kedudukan tertinggi di Syurga dan menjadi paling dekat dengan Tuhan dan Kristus. Beliau telah dicerminkan watak Tuhan yang sempurna; cinta dan keadilan pada masa yang sama. Tetapi dia membenarkan dirinya untuk berpaling dari malaikat yang paling setia, ke dalam kejahatan tulen dan sumber itu. Melalui licik, tipu daya, dan kebencian, dia menimbulkan pemberontakan di kalangan para malaikat di Syurga. Dia menipu 1/3 dari semua malaikat yang menyertai dia dalam pemberontakan terbuka terhadap yang Maha Kuasa dan kuasa yang dimiliki oleh Kristus sebagai sah Pangeran Putera surgam dan sebagai Pencipta.

Terdapat pemberontakan terbuka yang sengit dan dia dan pengikutnya tidak dapat terus menyebarkan pengaruh toksik dan jahat mereka dalam suasana surgawi yang murni dan bahagia yang telah menang di sana sehingga itu. Tuhan menanggung mereka dengan rahmat dan kesabaran untuk masa yang lama, tetapi apabila mereka menyeberangi semua sempadan dan memilih kejahatan yang, telah dilemparkan dari syurga. Dalam kasih yang besar-Nya, Tuhan mempunyai kesabaran untuk mereka untuk masa yang lama, tetapi apabila mereka menyeberangi semua sempadan dan memilih kejahatan yang, telah dilemparkan dari Syurga. Dengan kemarahan dan keinginan untuk membalas dendam, mereka memutuskan untuk menyeret dengan mereka dalam kebinasaan dunia-dunia dalam alam semesta yang tidak terhingga, yang kekal setia kepada Syurga. Dengan kemarahan dan hasrat untuk membalas dendam, mereka memutuskan untuk membawa bersama mereka untuk ke kemusnahan dan semua dunia-dunia lain di alam semesta tak terhingga yang kekal setia kepada Syurga, untuk mencetuskan keadaan apabila hati Tuhan akan cedera dan makhluk-nya dimusnahkan.

Jika Tuhan telah memusnahkan Iblis dengan segera, tuduhan bahawa dia tidak soleh, akan tinggal di fikiran semua makhluk dan survival seluruh alam semesta akan dipertikaikan. Oleh itu, Tuhan membenarkan dia hidup untuk seketika dan untuk mendedahkan watak sejati. Dia mencipta makhluk-makhluk yang mempunyai kehendak percuma dan semua orang mempunyai hak untuk memilih baik atau jahat. Dia dan Kristus mahu tidak ada kementerian lain kecuali untuk cinta dan perkhidmatan sukarela. Kami mempunyai hak untuk menerima Dia atau menolak Dia, tetapi pilihan dalam kedua-dua kes mempunyai akibat yang semula jadi. Melihat keindahan, kebahagiaan, dan kedamaian pasangan pertama di dunia bahawa Bapa dan Anak yang baru telah dicipta, iblis memutuskan untuk memusnahkan mereka dan menggunakan semua liciknya untuk mendapatkan orang untuk bergabung dengannya dalam pemberontakan. Di Eden, dia adalah orang yang bercakap melalui ular yang biasa menjadi haiwan yang paling indah, dan sayangnya, dia berjaya mencapai matlamatnya. Lelaki itu telah tertipu, dan kuasa bahawa Tuhan memberinya di atas dunia ini, lelaki itu memberi Iblis. Kerana jatuh ke dalam dosa, manusia menjadi terpisah dari Tuhan, dan kegelapan, dosa, kematian, dan kutukan, telah turun di planet ini. Orang menolak ketaatan kepada Tuhan dan memutuskan untuk mematuhi Iblis. Itulah bagaimana kejahatan telah mendapat kuasa di dunia ini.

Trinity, Siva, Brahma, Krishna, Osiris, Baal, Zeus, Virgin Mary dan isterinya, Isis, Allah, Ra, Maitreya, Mitra, Pan, dll. Spiritualism, occultism, zaman baru, Evolusi, ateisme, Gnostisisme, Falsafah Yunani (serta falsafah umum), Protestanisme moden, Theosophia, pergerakan karismatik, Mormonisme, Jeh. Saksi, esoterika, astrologi, tarot, mistik, akupunktur dan ubat alternatif (serta ubat secara umum), hipnosis, psikologi, psikiatri, industri farmaseutikal, yoga, seni mempertahankan diri, hiburan lengkap dan industri muzik, , novel, kapitalisme, maksiat dan opiat, industri fesyen, makanan yang tidak sihat, sukan bersaing, tarian, teater. dan lainlain. Kita semua merasakan akibat dari kuasa ini dalam kehidupan kita. Mereka adalah penyebab semua kejahatan, penderitaan, penyakit, kemiskinan dan kesengsaraan manusia, ketidakadilan dan semua kemusnahan moral. Iblis adalah bapa kebohongan dan dari awal hingga ke hari ini menipu semua orang, sepanjang masa dan semua cara yang mungkin. Dia tersembunyi di bawah pelbagai guises, nama, falsafah, dan agama yang secara sistematik disesuaikan dengan semua citarasa, masa dan tamadun yang berbeza. Semua di atas adalah beberapa topeng dan instrumen yang mana penyamar kerja yang besar.

"Naga besar itu dibuang dari syurga. Itulah ular tua yang bernama Iblis atau Syaitan, yang menipu seluruh dunia. Dia dibuang ke bumi dengan semua malaikatnya... Tetapi malanglah bumi dan laut, kerana Iblis telah turun kepadamu. Dia sangat marah, kerana tahu bahawa masanya tinggal sedikit."

(Wahyu 12:9, 12)

Kerana semua ini, sekitar undang-undang Ahad, semua umat manusia akan

bersatu sebulat suara (hampir keseluruhan); dari ateis kepada orang percaya dari semua agama di seluruh dunia. Walau bagaimanapun, dalam Alkitab, dalam perintah keempat Tuhan, ia jelas menyatakan sesuatu yang lain. Hari rehat yang Tuhan dan Pencipta yang benar telah menetapkan sekali dan untuk semua, dan sebagai tanda khas kuasa ilahi Nya itu adalah bukan hari Ahad. Dalam Alkitab, kita membaca bahawa itu adalah - Sabat. Perintah Tuhan ke-4 dalam Decalogue Kitab Suci:

“Rayakanlah hari Sabat dan hormatilah hari itu sebagai hari yang suci. Kamu mempunyai enam hari untuk bekerja, tetapi hari yang ketujuh ialah hari rehat yang ditahbiskan untuk Aku. Pada hari itu satu pun tidak boleh bekerja: sama ada kamu, anak kamu, abdi kamu, ternakan kamu, atau bangsa asing yang tinggal di negeri kamu. Dalam masa enam hari Aku, TUHAN, telah menciptakan bumi, langit, laut, dan semua yang ada di dalam segalanya itu, tetapi pada hari yang ketujuh Aku berehat. Itulah sebabnya Aku, TUHAN, memberkati hari Sabat dan mengekhaskannya bagi-Ku.”

(KELUARAN 20: 8-11)

Sabat tidak pernah diberikan kepada orang Yahudi sahaja. Dalam sejarah lama, Israel adalah umat pilihan Tuhan dan oleh kerana itu mereka wajib menjaga Sabat. Walau bagaimanapun, Sabat dicipta dan ditubuhkan apabila Tuhan telah mencipta dunia dengan Kristus (dalam masa enam hari). Oleh itu, ia adalah "monumen masa" yang memberi tentang kesaksian kepada penciptaan, dan yang adalah kewajipan kekal bagi semua manusia sebagai makhluk Tuhan. Dengan semua faedah untuk badan kita dan lelaki itu harus mempunyai hari dari semua kerjanya, hakikatnya ialah hari Sabat adalah tanda istimewa antara Pencipta dan kita sebagai makhluk yang dicipta. Hari itu meletakkan hubungan kita dalam konteks yang betul (Pencipta kita-makhluk-makhluk Nya). Tetapi ia juga benar bahawa dunia hari ini belajar dan percaya pada satu lagi pembohongan Iblis. Khayalan yang luas ini dimaksudkan untuk menghapuskan Tuhan sebagai Pencipta dan yang Sabat sebagai perintah yang menunjuk Dia kepadanya sebagai Pencipta. Penipuan yang terkenal ini mengandungi nama: "evolusi". Teori ini bercakap tentang penampilan secara beransur-ansur dari segala-galanya (dari apa-apa sebagai titik permulaan) dan melalui berbilion, tidak pernah bernombor tahun. Ini mungkin cerita yang bagus untuk hati manusia yang berbangga, tetapi ia adalah cerita dongeng yang mustahil dan tidak logik yang tidak boleh dibuktikan kerana yang tidak pernah berlaku. Tetapi malangnya, ia amat berakar umbi sebagai satu fakta dalam fikiran kebanyakan orang. Walaupun semua akal, ini adalah kepercayaan rasmi; "Pada mulanya ia adalah apa-apa. Tiba-tiba "apa-apa" adalah telah meletup, dan seluruh alam semesta telah dicipta. Selepas beberapa bilion tahun terdapat kemunculan air, lava dan batu secara beransur-ansur. Selepas banyak keadaan gembira dan kebetulan yang telah berlaku, dan selepas berjuta-juta tahun, pertama amoeba telah muncul terlalu.

Selepas itu, daripada dia (satu) secara beransur-ansur berkembang organisma yang lebih kompleks, ikan mendapat kaki, dan reptilia itu membesar sayap. Terima kasih kepada semua ini, terdapat semua jenis binatang hari ini dan dengan semua penyesuaian mereka. Akhirnya, evolusi selesai dengan kemunculan seorang lelaki yang nenek moyangnya masih hidup hari ini dan boleh didapati di setiap zoo. "

Ia adalah lebih mudah untuk mempercayai walaupun ke dalam penghinaan itu kepada sebab, daripada bahawa ia adalah bahawa Tuhan Maha Kuasa adalah orang yang mencipta segala-galanya dengan kuasa dan tujuan beliau. Kerana, jika tidak ada Tuhan, tidak ada tanggungjawab, bagaimanapun, jika ada Tuhan, dan jika Dia adalah seperti yang diturunkan dalam Kitab Suci, ia melibatkan tanggungjawab moral kami yang lengkap kepadanya untuk kehidupan kita bahawa kita telah diterima sebagai hadiah. Tetapi, teori ini juga telah dirancang dengan teliti dan, dari masa ke masa,, perlahan-lahan dibentangkan dirinya sebagai kebenaran yang tidak boleh dipersoalkan melalui media, Hollywood, sistem pendidikan, dan PBB sebagai tengah rancangan keseluruhan dunia untuk pendidikan. Walau bagaimanapun, Hakikatnya adalah bahawa PBB adalah sebuah organisasi yang semua program dan badannya adalah berdasarkan dalam mistik, tulisan dan falsafah Albert Pike, pengasas freemasonry, dan kedudukan tinggi occultist penulis Alice A. Bailey dan Helena P. Blavatsky (pengasas Theosophy, atau lebih tepat, "Luciferianism "). Di sini juga yang dipanggil "sains ", yang malangnya mahir mengenakan teori evolusi sebagai fakta, manakala pada bukti yang sama menyembunyikan yang tidak dapat dinafikan yang membuktikan bahawa segala-galanya dalam Alkitab adalah benar, termasuk bumi sebagai planet muda yang dicipta dalam yang sangat tempoh yang singkat. Sebagai salah satu daripada banyak, tetapi mungkin contoh terbaik ini adalah apabila Dr. Robert Gentry terbukti atas dasar granit bahawa bumi itu dicipta hampir serta-merta. Segala usaha telah dibuat untuk diskredit kepadanya walaupun di peringkat negeri, dan penemuan itu tidak pernah dibuat secara terbuka. Semua perkara ini sama sekali tidak mengejutkan jika kita tahu bahawa semua perkara di atas telah disebutkan hanya dalam perkhidmatan Vatikan, daya utama di belakang segalanya. Seperti hal-hal lain, teori ini beruang meterai Gereja Roman Katolik. "Bapa evolusi" bukanlah Charles Darwin, bagaimana umumnya dipercayai, tetapi seorang ahli astronomi Belgium dan ahli fizik, paderi dari perintah Katolik Jesuit; Georges Lemaître. Perkara yang sama dengan pergerakan usia baru, yang hadir di hampir setiap peringkat komuniti hari ini. Kepada occult ini dan kepada Injil bertentangan dengan kepercayaan, bapa dan pengasas adalah seorang paderi Jesuit Katolik, theologian, dan ahli falsafah, Pierre Teilhard de Chardin.

Sistem yang berkuasa dan jahat ini hanya mempunyai satu matlamat. Beliau melakukan yang terbaik untuk memecah anda dari Tuhan, siapa yang memiliki setiap anda nafas, kehidupan dan takdir. Dia mahu mencuri anda hati dan kesetiaan anda, dengan segala jenis khayalan untuk diri dirinya.

Kerana, dalam kes ini, menyembah anda pada akhirnya, secara automatik akan diberikan kepada Iblis. Roma membenci Tuhan yang benar, hukum-Nya, kebenaran, dan di bawah ilham Iblis langsung, dia menyediakan manusia untuk menerima "tanda binatang" dalam Wahyu 13! Ia akan menjadi pencetus yang akan menyeret seluruh dunia ke Armageddon, pertempuran terakhir antara kebaikan dan kejahatan yang akhirnya akan berakhir dengan kehancuran dunia, orang jahat, setiap kejahatan dan setan bersama dengan syaitan. Undang Ahad, akan muncul dahulu di Amerika Syarikat dan akan dipromosikan oleh Protestanisme. Beliau telah pautan yang terakhir dalam pergerakan ekumenikal, yang secara rasmi disatukan oleh semua agama di dunia dengan Gereja dari tahun 2015. Pada tahun 2017. pada ulang tahun 500 Reformasi Wittenberg, untuk kali pertama dalam sejarah, Paus diterima oleh Protestan. Dengan memaksa ibadah Ahad, yang dipanggil Protestantisme secara rasmi akan mengabaikan hakikat bahawa undang Tuhan tidak berubah dan tidak dapat dihapuskan dan akan membawa undang yang akan memberikan kehormatan ilahi kepada Vatikan. Ini akan bermakna penolakan kuasa Tuhan dan sebaliknya penerimaan kuasa Rom. Tetapi kuasa Romawi tidak miliknya dari tetapi daripada syaitan kerana beliau adalah yang bekerja melalui Gereja Katolik Roma sebagai wakilnya. Juga, dalam tempoh ini, iblis sendiri akan muncul di dunia dan dia akan meniru Kristus. Kerana dia adalah sumber semua agama palsu sekarang bersatu dalam "satu badan bersatu" oleh pergerakan Ekumenikal, hampir semua orang akan tertipu. Semua agama sedang menunggu "pemimpin mereka" muncul. Niat neraka adalah untuk membuat plagiarisme global kebenaran yang hanya terdapat dalam Alkitab. "Dunia Islam menanti Imam Mahdi, pergerakan" zaman baru "menanti kemunculan Maitreya, Buddhisme menjangkakan Buddha kelima, Yahudi mengharapkan Mesiah datang untuk pertama kalinya, satanisme secara terbuka mengharapkan kemunculan "Lucifer ", dan Kekristenan hanya berfikir bahawa ia menanti Kristus; Tetapi, dengan menolak undang-undang Tuhan, dia juga menolak Kristus sendiri, yang tidak datang untuk menghapuskan tetapi untuk memenuhi Hukum dan menunjukkan dengan teladan sendiri kepada manusia apa maksud ketaatan sejati kepada Tuhan. Syaitan akan muncul sebagai "Ekumenikal Tuhan" dan sebagai "Kristus sejagat" dan semua orang akan mentafsirkan ini bergantung kepada agama yang mereka digolongkan. Tetapi seluruh dunia akan ditipu. Dan ketidakpercayaan akan digantikan dengan menyembah seseorang yang mengaku sebagai Kristus dan yang membawa "Millennium Damai" yang ditunggu-tunggu di Bumi ini. Dia akan menunjukkan petanda yang hebat dan tertanya-tanya untuk menipu jika boleh, bahkan orang yang dipilih Tuhan. Penipuan akan sangat dahsyat bahawa akan ada hanya dua perbezaan antara benar dan palsu. Pertama, dia akan mengatakan bahawa dia digantikan Sabbath dengan Ahad dan perintah ini semua orang mesti menghormati. Kedua, dia tidak akan dibenarkan meniru cara Kristus akan datang lagi.

Apabila Isa datang lagi, dia akan datang dari syurga dengan semua Malaikat-Nya, Semua mata akan melihat dia, Semua bumi akan bergerak dari tempat itu, dan kemuliaan-Nya akan membunuh semua berdosa. Hanya mereka yang memutuskan untuk mematuhi Tuhan dalam segala hal bagaimana ditulis dan berdasarkan kebenaran Alkitab, akan dilindungi dari penipuan yang dahsyat dan terakhir ini. Setiap orang yang untuk alasan apa pun memutuskan untuk menolak untuk menjaga hari Sabat sebagai perintah Tuhan, akan menerima undang syaitan/orang. Ini bermakna untuk menerima "tanda binatang" yang merupakan simbol untuk hari palsu untuk berehat. Penipu besar membenci Alkitab kerana ia adalah satu-satunya tempat di dunia yang jatuh ini yang mendedahkan realiti tersembunyi dan satu-satunya cara untuk menyelamatkan jiwa kita. Cara ini ialah Kristus. Dia adalah satu-satunya jalan, kebenaran, dan kehidupan. Dan tidak ada yang datang kepada Bapa kecuali melalui Dia. Kristus telah membuat Keselamatan untuk kita mungkin kerana Dia datang ke dalam dunia ini dan mengambil semua dosa manusia dan rasa bersalah ke atas dirinya. Penerimaan ajaran Ekumenikal seperti; "Kristus adalah pada tahap yang sama seperti Buddha, Krishna, Allah, dan lain-lain. Jadi bahawa ia tidak penting pada semua apa yang kita percaya atau tidak, kerana semua jalan membawa kepada Tuhan dan kehidupan "; Ia bermakna kehilangan satu-satunya orang yang boleh menyelamatkan kita daripada dosa, penipuan Syaitan, hukuman yang adil untuk semua dosa peribadi dan kematian abadi.

"...dengan rupa-rupa tipu daya jahat terhadap orang-orang yang harus binasa kerana mereka tidak menerima dan mengasihi kebenaran yang dapat menyelamatkan mereka. Dan itulah sebabnya Tuhan mendatangkan kesesatan atas mereka, yang menyebabkan mereka percaya akan dusta, supaya dihukum semua orang yang tidak percaya akan kebenaran dan yang suka kejahatan."

(2. Tesalonika 2:10-12)

Semua orang yang bagaimanapun memilih untuk menjaga apa yang ditulis dalam Alkitab dan yang akan dengan tegas meraikan Sabat, bukan hari Ahad, akan dipersenda, akan diisytiharkan sebagai fanatik, pelampau berbahaya, fundamentalis dan akan dimasukkan dalam kategori yang sama dengan pengganas. Mereka akan dibenci, dianiaya, dan ada yang dibunuh. Apocalypse juga mengatakan bahawa ia tidak akan mungkin untuk membeli atau menjual, melainkan jika ia tidak diterima "tanda daripada binatang ". Ekonomi akan menjadi salah satu cara dengan kesedaran semua orang akan dipaksa dipatuhi. Ini bermakna bahawa mereka yang menolak ketaatan kepada sistem akan dilucutkan dari semua sokongan manusia dan di semua peringkat kehidupan.

“Dan kepadanya diberikan kuasa untuk memberikan nyawa kepada patung binatang itu, sehingga patung binatang itu berbicara juga, dan bertindak begitu rupa, sehingga semua orang, yang tidak menyembah patung binatang itu, dibunuh. Dan ia menyebabkan, sehingga kepada semua orang, kecil atau besar, kaya atau miskin, merdeka atau hamba, diberi tanda pada tangan kanannya atau pada dahinya, dan tidak seorangpun yang dapat membeli atau menjual selain dari pada mereka yang memakai tanda itu, yaitu nama binatang itu atau bilangan namanya. Yang penting di sini ialah hikmat: barangsiapa yang bijaksana, baiklah ia menghitung bilangan binatang itu, karena bilangan itu adalah bilangan seorang manusia, dan bilangannya ialah enam ratus enam puluh enam.” (Wahyu 13:15.17)

Semasa zaman pertengahan, Gereja yang dibuat genocidal inquisition terhadap "heretics " yang, berikutan kuasa Alkitab, enggan tunduk pada pasukan sombong ini yang Mengangkat dirinya di atas yang Maha Kuasa. Semangat yang sama penindasan terhadap rakyat Tuhan akan kembali kepada kehidupan lagi, tetapi kali ini pada skala dunia. Sejurus sebaik sahaja ia sepenuhnya dan secara rasmi mengambil kuasa dunia ke tangan sendiri, Gereja akan membuang topeng agama Kristian. Tua dan kejam Rom, akan kembali ke pentas dunia. Walau bagaimanapun, Semua orang yang memilih untuk merayakan Ahad, mereka akan dimusnahkan dengan penghakiman Tuhan yang akan datang pada akhirnya. Segera semua orang akan dibahagikan kepada hanya dua kumpulan. Setiap orang mesti memutuskan sama ada mematuhi Tuhan dan mematuhi perintah-perintah-Nya, termasuk Sabat atau dia akan melanggar hukumNya dan menerima amalan gereja yang jatuh.

Tradisi meraikan Ahad, membawa kita kembali ke sejarah. Syaitan secara beransur-ansur mendahului orang-orang untuk menghapuskan perintah Tuhan dan menggantikannya dengan hari yang lain, dengan satu yang telah dipilihnya untuk meninggikan dirinya. Orang Kristian awal telah komited sepenuhnya kepada iman alkitabiah. Mereka juga memelihara hari Sabat dan ini berlangsung sehingga munculnya Constantine the Great. Semasa pemerintahannya, dia pada satu ketika mula mendakwa menjadi seorang Kristian. Tetapi ini disangkal oleh rekod bahawa dia masih cenderung kepada "tuhan matahari" yang kepadanya dia pernah berkhidmat sebelum dan merupakan yang pertama untuk bercampur paganisme dengan agama Kristian. Pagan, yang digunakan untuk merayakan "hari yang hari yang mulia matahari", yang pada hari Ahad. Pada hari itu, banyak amalan pagan mengambil tempat dalam kebiasaan yang tidak bermoral dan merosakkan untuk menghormati "tuhan matahari". Dalam bahasa Inggeris atau Jerman, walaupun hari ini kita dapat mencari sisa-sisa amalan menyembah Sun ini. Dalam bahasa-bahasa ini, nama untuk hari ini ialah "Sun-day" dan "Sön - tag". Ini membuktikan, tanpa sebarang keraguan bahawa Ahad adalah pagan: "hari yang dihormati Matahari".

Maharaja Constantine adalah yang pertama dalam sejarah yang membuat "undang-undang Ahad" dan untuk keseluruhan Empayarnya.

Dalam dia satu dekri daripada 321. A.D, kita dapat mencari peruntukan berikut: *"Pada hari yang dihormati di Matahari, biarkan para majistret dan pekerja berehat di bandar-bandar dan biarkan semua lokakarya ditutup."*

(THE ENCLICOPEDIA AMERICANA, CONSTANTINE THE GREAT 321.)

Selepas perintah dari Kaisar Constantine, di Majlis Laodicea 364. A. D. Gereja Katolik telah memindahkan ketenangan dari hari Sabtu hingga Ahad. Sama dengan doktrin "Trinitas" yang merupakan hasil dari Majlis Gereja Nicaea dan juga mempunyai akar dalam agama pagan dan bukan dalam Alkitab. Idolatri lama menggantikan ibadat sejati Tuhan yang sebenar. Akhirnya, Gereja mula berhujah bahawa hari Ahad adalah hari rehat kerana kebangkitan Kristus. Walau bagaimanapun, pengesahan amalan ini tidak dapat dijumpai di mana-mana sahaja dalam Alkitab. Sebaliknya, Sabat disimpan oleh; pasangan pertama di Eden, anak-anak Israel, semua keturunan, dan nabi-nabi dalam Kitab Suci, Yesus sendiri melalui seluruh kehidupan, semua rasul sebelum dan selepas kenaikan Kristus dan semua jemaat awal hingga kaisar Constantine dan Majlis Laodicea . Beratus-ratus tahun sebelum ini, Alkitab telah meramalkan satu memaksa sombong yang akan berfikir untuk mengubah Hukum Allah. Nabi Daniel, 600 tahun sebelum Kristus, dalam keseluruhan bab ketujuh dalam bukunya, menggambarkan kekuatan murtad ini. Salah satu ciri-ciri ialah:

"...dan akan befikir kepada perubahan kali dan undang-undang..." (Daniel 7; 25)

Fakta yang terkenal ialah Gereja Katolik juga menukar kalendar dan cara yang lengkap untuk menghitung masa. Di samping perintah keempat Tuhan, dan menyimpang dari yang pertama, Gereja berani menghapus sepenuhnya perintah Allah yang kedua, yang mana melarang sebarang bentuk berhala (Keluaran: 4 - 6). Ini tidak pelik sama sekali jika kita melihat tahap tinggi berhala dalam dia amalannya. Tetapi dalam Sepuluh Perintah, itu adalah satu-satunya yang merujuk kepada masa - sabat. Isu hari Sabtu atau Ahad tidak sama sekali mengenai hari itu. Ia hanya pertarungan antara baik dan jahat, perjuangan untuk jiwa semua orang di dunia. Bergantung kepada apa dan siapa yang akan anda atau saya memilih dengan kehendak bebas kita, kita akan diri kita meterai takdir abadi kita.

"Tuhan memerintah Musa supaya memberitahu umat Israel, "Rayakanlah hari Sabat, hari yang telah Aku tetapkan sebagai hari rehat, kerana hari itu adalah suatu tanda antara Aku dan kamu selama-lamanya, untuk menunjukkan bahawa Aku, Tuhan, telah menjadikan kamu umat-Ku sendiri...Bumi akan hancur dan musnah. Tuhan telah berfirman dan hal itu pasti berlaku. Bumi akan kering dan layu; seluruh dunia akan menjadi lemah; langit dan bumi akan rosak. Bumi tercemar kerana manusia melanggar hukum-hukum Tuhan dan telah memungkiri perjanjian yang dibuat oleh Tuhan dengan mereka untuk selama-lamanya. Oleh itu Tuhan telah mengutuk bumi. Manusia akan menerima balasan bagi perbuatan mereka, dan orang yang terselamat kian lama kian sedikit." (Kelu. 31:6-17. Yes. 24:3-6)

Kebanggaan, mementingkan diri, tidak menghormati hari Sabat, rompakan, kebohongan, keinginan manusia yang tidak dapat dipuaskan untuk wang dan kekuasaan, kebodohan, perzinaan, perceraian, penyalahgunaan, kebencian, hubungan homoseksual, kesombongan, keganasan, fitnah, penipuan, perjuangan, pembunuhan, bunuh diri, penyembahan berhala, kebencian ibu, kemurungan, penyakit, ketagihan, obsesi fesyen, semua maksiat, kecuaiian, makanan yang tidak sihat dan najis (seperti babi secara umum, kopi, keju, gula-gula ... ini adalah penyebab utama penyakit dan kemusnahan moral) ... senarai kejahatan di dunia ini seperti tidak berkesudahan. Tetapi setiap kejahatan yang ada didasarkan pada kebohongan pertama yang jahat yang dia menangkap kita dan mencuri kebebasan kita di Eden. Tuhan jelas menyatakan dari awal bahawa hukuman (dan akibat) untuk dosa adalah kematian;

"...kecuali buah daripada pokok yang memberi pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat. Engkau tidak boleh makan buah pokok itu; jika engkau memakannya, engkau pasti mati pada hari itu juga."

(Kejadian 2:17)

Syaitan menyatakan berlawanan;

"...kecuali buah daripada pokok yang memberi pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat. Engkau tidak boleh makan buah pokok itu; jika engkau memakannya, engkau pasti mati pada hari itu juga."

(Kejadian 3; 4-5)

Pembohongan ini adalah intipati semua kejahatan manusia melalui semua sejarah. Walaupun kejahatannya, manusia berfikir bahawa tidak ada seorang pun yang akan meminta dari dia suatu tindakan yang adil untuk perbuatan jahat. Apabila manusia jatuh ke dalam dosa, ia menjadi sama seperti syaitan. Kasih sayang, kerendahan hati, dan cinta telah digantikan oleh keangkuhan, kebanggaan, dan keegoisan. Ia adalah diagnosis kami yang membuat kita sakit dan tidak ada cara untuk membantu diri sendiri. Tetapi terima kasih kepada Bapa dan Anak, ada penyembuhan dan itu benar-benar bebas bagi sesiapa yang ingin dibebaskan dari belunggu ini.

"Undang Ahad" yang merupakan tema utama risalah ini, sebagai pemberontakan terbuka dan akhir terhadap Syurga dari hampir semua manusia dan penyembahan untuk Syaitan, hanya akan menjadi titik ketika akan menamatkan kesabaran Tuhan yang besar untuk semua kejahatan. Beliau keputusan maut akan datang sebagai hukuman soleh untuk semua manusia, kebanggaan, kejahatan, dan dosa daripada mereka yang telah menolak belas kasihan dan kekal dalam keadaan yang semula jadi mereka pemberontakan terhadap keadilan dan oleh itu terhadap Tuhan sebagai sumbernya. Dosa ditakrifkan dalam Alkitab sebagai pelanggaran Perintah Tuhan. Melanggar perintah Tuhan adalah pada dasarnya ketidakadilan (itulah sebabnya itu dosa). Ketidakadilan memisahkan orang berdosa dari Tuhan dan watak soleh. Tuhan mengasihi orang yang berdosa, tetapi dia membenci dosa, dan orang berdosa pemberontak mencintai dosa dan membenci Tuhan mengutuk dosa. Hukuman untuk dosa (ketidakadilan) adalah kematian, kematian abadi.

Anak Tuhan memutuskan untuk datang ke dunia kita yang gelap dan mati tidak bersalah kerana itu adalah satu-satunya cara yang mungkin untuk menyelamatkan umat manusia dari akibat yang dahsyat dosa. Istus, Anak Domba Tuhan, 100% benar dan kudus sebagai Bapa, tidak dapat menyelamatkan manusia dalam dosa, tetapi hanya daripada dosa. Malangnya, kebenaran alkitabiah yang paling penting ini hampir hilang dari minda umat-umat manusia. Diajarkan di mana-mana bahawa Kristus menghapuskan Hukum di Salib dan oleh itu tidak lagi wajib. Walau bagaimanapun, ini adalah kesilapan yang amat dahsyat. Jika Hukum tersebut boleh dimansuhkan Kristus tidak pernah mesti mati. Pengorbanan Kristus tidak memansuhkan tetapi confirmed selamanya kewajiban hukum Tuhan. Yesus memberikan nyawaNya kerana itu adalah satu-satunya cara keselamatan yang mungkin kerana Hukum tidak dapat diubah kerana sebagai renungan watak yang benar Tuhan. Dengan semua prinsip yang mengandungi, Decalogue adalah; sempurna, baik, kudus dan baik, oleh itu ia tidak berubah dan kekal sebagai tanda aras yang kekal baik dan jahat. Bagi kita, mustahil dalam kekuatan kita sendiri untuk mematuhi Hukum kerana kita dijangkiti dengan dosa. Tetapi melalui iman dalam Kristus sebagai Juruselamat peribadi, dengan kekuatan-Nya, kita boleh mendapat kemenangan ke atas dosa dan berada dalam harmoni dengan Hukum. Tetapi Dia tidak dapat menolong kita jika kita tidak bertanya meminta bantuan kepada-Nya kerana kehendak bebas kita yang dihormati Tuhan.

Semua peristiwa yang diterangkan akan berlaku selari dengan akhir mahkamah di syurga, yang kini sedang dijalankan dan dengan menutup masa percubaan untuk manusia. Sekarang, di Mahkamah ini sedang membuat keputusan tentang takdir abadi setiap manusia yang pernah melalui dunia ini. Hakim adalah Kristus bersama-sama dengan Bapa, dan standard yang kita diadili adalah; Iman dalam Bapa sebagai Tuhan yang benar, dalam Kristus sebagai Juruselamat peribadi dan sepuluh Perintah Tuhan. Akhirnya, semuanya adalah perkara watak kita. Persoalan yang paling penting pada akhirnya ialah sama ada kita atau tidak selaras dengan Tuhan. Ia adalah mustahil kecuali kita menerima Kristus sebagai Penyelamat kita yang darahnya yang tidak bersalah akan mencuci semua dosa kita setelah kita memilih untuk bertaubat, percaya dan meninggalkan semua dosa. Apabila penghakiman selesai, akhir dunia akan datang. Kristus, keinginan semua peringkat umur, akan kembali, tetapi kali ini sebagai Raja dari raja dan Tuan Pertuanan. Maka akan ada kebangkitan semua orang manusia yang wujud, satu kumpulan akan menerima kehidupan abadi, dan kumpulan lain akan pergi ke kematian abadi selepas hukuman soleh untuk semua ketidakadilan mereka telah melakukan sepanjang hidup mereka!

Pada ketika ini, kita datang ke satu lagi bahagian yang berbahaya, dari kebohongan pertama: "Kamu tidak akan mati ..." Ia telah ini khutbah pertama tentang keabadian jiwa yang diwarisi. Kepercayaan yang sama ini adalah biasa bagi semua agama dan falsafah kecuali Kitab Suci yang pengajarannya adalah sebaliknya. Kepercayaan bahawa manusia masih wujud selepas kematian adalah asas spiritualisme dan membuka portal di mana roh-roh jahat menipu orang ramai. Terdapat beberapa variasi mengenai subjek ini, tetapi semua agama mengajar perkara yang sama, iaitu ketika seseorang mati, kewujudannya terus melampaui tubuh; di syurga, neraka, purgatori, atau kembali di sini dengan reinkarnasi. Tetapi bagaimanapun, apabila Tuhan berkata "anda akan mati", secara literal bermaksud untuk kematian sebagai terhenti lengkap untuk wujud.

Apabila seorang lelaki mati, dia tahu lagi apa-apa. Kematian adalah keadaan yang sama seperti sebelum kelahiran dan akan berlangsung sehingga kedatangan Kristus yang kedua apabila akan ada kebangkitan. Alkitab memanggil ini "kematian pertama". Dan mereka yang akan hilang, selepas hukuman yang benar di dalam neraka, akan hilang selamanya, yang disebut dalam Kitab Suci sebagai "kematian kedua". Istilah "jiwa", dalam Alkitab merujuk kepada seluruh manusia, bukan kepada entiti yang dipisahkan dari tubuh dan kewujudannya selepas kematian. Apabila Tuhan mencipta manusia, laporan itu berkata; bahawa dia telah diperbuat daripada bumi, dan apabila Tuhan bernafas kepada dia nafas hidup, manusia menjadi jiwa hidup. Beberapa bahan Tuhan yang Dia memberikan bagi nkehidupan dan tubuh, bersama-sama membuat "jiwa hidup".

"Kemudian Tuhan mengambil sedikit tanah dan membentuk manusia, lalu menghembuskan nafas yang memberi hidup ke dalam lubang hidungnya; maka hiduplah manusia itu."

(KEJADJIAN 2:7)

Jadi, kebenaran adalah:

badan + "nafas Tuhan" = **HIDUP**

badan - "nafas Tuhan" = **NOTA**

"Mereka yang hidup tahu bahawa mereka akan mati, tetapi orang yang mati tidak mengetahui apa-apa lagi dan tiada upah bagi mereka, bahkan sudah lenyap kenangan terhadap mereka."

(PENGKHUBAH 9:5)

"Bapa telah memberikan kuasa menghakimi kepada Anak-Nya, kerana Dia itu Anak Manusia. Janganlah hairan mendengar hal ini kerana akan sampai saatnya bagi semua orang di dalam kubur mendengar suara-Nya."

(YOHANES 5:28-29)

Adalah penting untuk menyebut satu lagi perkara berkaitan dengan mukjizat Ia adalah mengenai penampakan "virgin Maria". Ia adalah satu peristiwa yang tidak diragukan lagi yang telah berlaku dan disaksikan oleh beribu-ribu di seluruh dunia. Tetapi jika kita tahu apa yang Alkitab mengajar tentang kematian, maka kita tahu bahawa adalah Maria, ibu Kristus, mati dan bahawa dia juga menunggu untuk kebangkitan. Secara beransur-ansur, gereja yang jatuh itu dibuat daripada beliau " separuh dewa". Mereka mempersempahkannya sebagai seseorang yang kini hidup di Syurga. Juga, doktrin rasmi adalah bahawa dia adalah pengantara antara lelaki dan Kristus. Ia adalah perangkap untuk mengganggu jiwa dari satu-satunya orang yang pernah selamanya diperuntukkan kepada kami sebagai pengantara antara Tuhan dan manusia. Dia seorang wanita yang baik, tetapi dia hanya satu instrumen biasa yang digunakan oleh Tuhan untuk membawa Kristus ke dunia sebagai orang manusia. Sekali lagi, pengajaran Katolik mencapai sistem agama pagan kuno di mana orang ramai menyembah sebuah "ibu besar " (Isis, Zuhrah, Diane, Devaki, Astarte,..)

dan ia adalah hanya salah satu lagi daripada semua kufur dogmas daripada gereja. Walau bagaimanapun, Soalnya ialah; Jika ibu Kristus hanya orang manusia yang tidak tahu apa-apa untuk hampir 2000 tahun (dan Alkitab dengan betul menyatakan bahawa dia hanya seorang wanita biasa), siapakah ini Maria yang muncul? Jawabannya adalah menakutkan tetapi benar - kuasa-kuasa setan. Kami berada di ambang peristiwa terakhir.

Dengan semua ini, perkara yang berlaku sekarang di dunia (dalam pengertian nubuatan), kita hidup dalam zaman terakhir hari sejarah manusia. Kebanyakan orang, malangnya, akan menolak mesej amaran apabila mereka mendengarnya atau akan ketinggalan untuk mengetahui kebenaran tepat pada waktunya. Satu kumpulan akan binasa kerana mereka ingin diselamatkan dalam dosa, dan yang lain kerana mereka ingin diselamatkan oleh perbuatan dan kebaikan mereka. Kedua-duanya tidak mungkin! Tetapi ada satu, hanya satu kumpulan yang akan diselamatkan, iaitu:

"Itulah sebabnya umat Tuhan yang taat kepada perintah-Nya dan setia kepada Yesus mesti tabah hati."

(WAHYU 14:12)

Apabila anda tahu semua ini sekarang, atau mungkin anda sudah tahu, berharga dan Dear manusia, sila, Jangan biarkan diri anda binasa. Malangnya, dosa adalah keadaan semulajadi kita. Dia memberikan anda janji palsu bahawa anda akan mendapat banyak dengan dia dan apabila anda mendengar kepadanya, anda mendapat sesuatu seperti keseronokan fizikal singkat dari dia, tetapi lebih kerap ia berakhir dengan beberapa pengalaman yang menyakitkan peribadi. Dan pada akhirnya, dia akan mengambil segala-galanya. Ia akan memusnahkan jiwa dan benar-benar segala-galanya apa manusia itu. Betapa dahsyat (dan menjijikkan) dosa harus ada ketika ia mempunyai kuasa untuk memisahkan manusia selama-lamanya dari Tuhan yang penuh belas kasihan dan ketika satu-satunya cara yang mungkin untuk menyelamatkan kita dari akibatnya, ialah Anak Tuhan yang tidak bersalah harus mati sebagai pengganti kita. Kerajaan Tuhan tidak akan menjadi tempat yang sama jika anda tidak berada di sana juga. Yesus mati di bawah beban lombong dan dosa. Anda belum dibayar dengan emas atau perak, tetapi dengan darah Anak yang tidak bersalah. Bapa dan Anak menyukai anda yang tidak dapat dijelaskan, mereka mahu anda selamat dan mereka telah melakukan semua yang anda boleh mewarisi kekal, mulia dan bahagia dupan seperti niat dan kes sebelum jatuh dalam dosa. Pengorbanan Kristus di salib menunjukkan segala sesuatu yang benar-benar penting bagi jiwa dalam kehidupan ini. Dia mendedahkan cintakan Tuhan bagi orang berdosa dan kebencian dosa pada waktu yang sama yang sama, besarnya dosa, kemenangan baik ke atas kejahatan, cahaya baik ke atas kegelapan dan kehidupan baik atas kematian, ia menunjukkan nilai sebenar setiap manusia sama seperti seperti saiz kehilangan setiap orang individu. Ia adalah sebuah jambatan yang menghubungkan jurang antara Syurga dan bumi, yang mendamaikan Tuhan dan manusia dan menunjukkan bahawa ia adalah satu-satunya jalan yang membawa kepada kehidupan abadi dan gemilang yang begitu lama hilang oleh kemanusiaan.

Benar, laluan ini sangat sempit, ketat dan dengan hanya individu yang jarang berlaku kepadanya, tetapi kita mempunyai satu kehidupan dan hanya satu peluang untuk disimpan atau hilang selamanya. Jadi, momen ini adalah masa keselamatan. Malah detik berikutnya tidak dijamin kepada sesiapa kerana kehidupan kita tidak berada di bawah kawalan kita dan masa pemeriksaan kita di dunia ini boleh hampir pada dan bila-bila masa. Esok mungkin terlambat mungkin untuk anda dan mungkin untuk seluruh dunia ini. Mintalah Yesus untuk masuk ke dalam hidup anda. Dia mahu kita datang seperti kita. Tidak kira sejauh mana kita berada atau berapa banyak kotoran yang ada dalam rekod kehidupan kita. Dia datang untuk menyelamatkan orang berdosa dan kepada semua yang ingin dijumpai dan menjadi murni. Orang yang paling berdosa mereka memerlukan bantuan dan rahmat yang paling dan Dia adalah yang lebih besar Penyelamat maka sesiapa berdosa. Dia datang untuk menyelamatkan orang berdosa dan kepada semua yang ingin dijumpai dan menjadi murni. Orang yang paling berdosa mereka memerlukan bantuan dan rahmat yang paling dan Dia adalah yang lebih besar Penyelamat maka rasa bersalah kita boleh jadi.

Apabila Juruselamat datang ke dunia untuk menyelamatkannya, bukan sahaja nasib dunia yang dipertaruhkan, tetapi juga milik-Nya sendiri. Jika Dia telah berdosa hanya sekali, dan Dia boleh kerana Dia adalah dan 100% manusia terlalu, dunia akan telah dimusnahkan dengan segera oleh Tuhan, dan Kristus juga akan mati selamanya kerana upah dosa adalah kematian. Sekiranya Tuhan mengetahui bahawa anda akan menjadi satu-satunya manusia yang ingin akan mahu menerima karunia keselamatan, Kristus akan melakukan perkara yang sama yang Dia, hanya untuk anda melalui keseluruhan sejarah, untuk setiap manusia. Apa cinta, apa kedalaman, apa tujuan, apa pengorbanan. Sekiranya anda menghayati ini korban dan kesempatan yang tidak dapat dijelaskan, cari Tuhan untuk mintalah pertobatan yang ikhlas untuk semua kejahatan anda dan mula membaca Alkitab dengan doa dan untuk kebenaran. Adakah seperti keseluruhan hidup anda bergantung kepada itu kerana literal bergantung. Semua fakta ini, semua orang akan memahami, hanya kekal satu soalan; sama ada ia akan pada masa atau apabila ia akan tidak boleh dipulihkan dan selamanya terlalu lewat! Semua kebanggaan manusia: bangunan, wang, kesombongan, dan semua berhala, akan menjadi abu. Hanya hidup boleh diselamatkan dan tiada apa-apa lagi. Akhirnya, apa yang akan menjadi berharga bagi kita jika kita memperoleh seluruh dunia ini dengan nafsu-nafsu yang menipu, tetapi kehilangan diri kita sendiri, Pencipta kita dan dan gembira, kehidupan abad dalam satu dunia banyak yang lebih baik untuk datang? Jangan menjual jiwa anda kepada Iblis kerana keseronokan yang pendek dalam kehidupan yang berpusatkan diri dan keghairahan yang kotor kerana, rasa malu dan putus asa, akhirnya akan membunuh selama-lamanya.

Lagipun, hanya ada satu soalan yang tersisa; Pada akhir pertempuran terbesar yang pernah berlaku di planet ini; **APAKAH APA KEPUTUSAN FINAL ANDA?**

"Semua orang yang hidup di bumi akan menyembah binatang itu, kecuali orang yang nama mereka terdapat di dalam Kitab Orang Hidup. Nama-nama itu ditulis sebelum dunia ini diciptakan, dan kitab itu dimiliki oleh Anak Domba yang sudah disembelih."

(Wahyu 13:8)

